

Canadian Centre for Diversity and Inclusion Centre canadien pour la diversité et l'inclusion

FOR IMMEDIATE RELEASE - February 3, 2020

CCDI announces new board members

The Canadian Centre for Diversity and Inclusion (CCDI) is excited to announce the appointment of several new board members, bringing the total to ten. Our board of directors provides leadership for carrying out CCDI's mission of helping employers, diversity and inclusion/human rights/equity, and human resources practitioners effectively address the full picture of diversity, equity and inclusion within the workplace.

Joining CCDI's board are:

- » Chantal Dugas, General Manager, Linguistic Affairs and Diversity, Air Canada (Montreal, QC)
- » Carlos Godoy, Senior Vice-President of Public and Government Relations, Impact Public Affairs Corp. (Montreal, QC)
- » Deborah Green, Indigenous Workforce Development Advisor, Suncor Energy (Calgary, AB)
- » Charmain Emerson, Director of Communications, Institute of Corporate Directors (Toronto, ON)
- » Leanne James, Director of Human Resources, Weber Shandwick (Toronto, ON)
- » Nadeem Mansour, Senior Vice President and Chief Compliance and Ethics Officer, Loblaw Companies (Toronto, ON)
- » Marni Panas, Program Manager, Diversity & Inclusion, Alberta Health Services (Edmonton, AB)
- » Anna Tudela, Regulatory Affairs and Corporate Secretary Executive (Vancouver, BC)
- » Valerie Williams, Diversity & Inclusion Facilitator, University of Manitoba (Winnipeg, MB)

New board members join current member Ron Leach (Director/Producer, Ron Leach Productions, Toronto, ON), who has been integral to CCDI's success and growth.

Please help us in welcoming our new board members.

--

Inquires from the media may be directed to:

Chris Huestis, Director, Marketing, Communications & Events E: ccdi.ca P: 403-879-1183 x 117

Western Canada | Bureau de l'Ouest (Calgary)

Eastern Canada | Bureau de l'Est (Toronto)

Atlantic Canada | Bureau de l'Atlantique (Moncton)



POUR PUBLICATION IMMÉDIATE - 3 février 2020

Le CCDI annonce de nouveaux membres au conseil d'administration

Le Centre canadien pour la diversité et l'inclusion (CCDI) est heureux d'annoncer la nomination de plusieurs nouveaux membres du conseil d'administration, ce qui porte le total à dix. Notre conseil d'administration fait preuve de leadership pour mener à bien la mission du CCDI d'aider les employeurs, les praticiens et les praticiennes de la diversité et de l'inclusion / des droits de la personne / de l'équité et des ressources humaines à aborder efficacement la totalité de la diversité, de l'équité et de l'inclusion en milieu de travail.

Les nouveaux membres du conseil d'administration du CCDI sont :

- » Chantal Dugas, Chef de service générale, Affaires linguistiques et Diversité, Air Canada (Montréal, QC)
- » Carlos Godoy, Vice-président principal, Relations publiques et gouvernementales, Impact Affaires Publiques (Montréal, QC)
- » Deborah Green, Conseillère en développement des effectifs autochtones, Suncor Énergie (Calgary, AB)
- » Charmain Emerson, Directrice des communications, Institut des administrateurs de sociétés (Toronto, ON)
- » Leanne James, Directrice des ressources humaines, Weber Shandwick (Toronto, ON)
- » Nadeem Mansour, Vice-président principal et chef de la conformité et de l'éthique, Compagnies Loblaw (Toronto, ON)
- » Marni Panas, Gestionnaire de programmes, diversité et inclusion, Alberta Health Services (Edmonton, AB)
- » Anna Tudela, Affaires réglementaires et Secrétaire générale exécutive (Vancouver, BC)
- » Valerie Williams, Facilitatrice de la diversité et de l'inclusion, Université du Manitoba (Winnipeg, MB)

Les nouveaux membres du conseil se joignent au membre actuel Ron Leach (directeur / producteur, Ron Leach Productions, Toronto, ON), qui a fait partie intégrante du succès et de la croissance du CCDI.

Aidez-nous à accueillir nos nouveaux membres du conseil d'administration.

--

Les demandes de renseignements des médias peuvent être adressées à :

Chris Huestis, Directeur, Marketing, communications et événements C: chris.huestis@ccdi.ca T: 403-879-1183 x 117

page 2 of 2 www.ccdi.ca